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Forslag om endringer i retningslinjer og praksis for tildeling av 
treningstid i flerbrukshaller 
 
 
Forslagsstiller: Norges Fotballforbund Oslo 
   Forslaget er vedlagt i sin helhet. 
 
Futsal er nå en av de største barne- og ungdomsidrettene i landet med flere tusen lag. 
Det er egne landslag på både kvinne og herresiden.  Det kåres norgesmestere og deles 
ut kongepokal i idretten, men allikevel anser ikke OIK dette som en egen idrett. Futsal 
er anerkjent som egen idrett av NIF. Det bør ikke være noen grunn for OIK å ikke 
akseptere dette. 

Det er i grunnen forunderlig og uforståelig når OIK samtidig setter seg høye mål om et 
attraktivt og allsidig idrettstilbud og har i sitt forslag til strategiplan at fordeling av 
brukstid på anlegg skal benyttes som et aktivt virkemiddel for å sikre idrett for alle. 

Resultatmålet til OIK er at 60 % av ungdom på 10. trinn skal delta i idrettslagsaktivitet. 
Fotball og futsal står for en betydelig andel av dette. Hvis OIK mener at vi skal øke 
deltagelsen av ungdom, og da spesielt blant jenter og i de bydelene som scorer lavest 
sosioøkonomisk så er det på høy tid at OIK tar til seg en idrett som når akkurat disse 
målgruppene. Vi i NFF Oslo har stor tro på at futsal både er og kan være en idrett som 
vil bidra til økt tilstrømming av barn og unge til idretten, spesielt i bydeler som scorer 
lavest, hvis vi bare får tilgang til arena å utøve den, på lik linje med andre idrettsgrener.  

NFF Oslo foreslår derfor at OIK endrer sine retningslinjer og praksis for tildeling av 
treningstid i flerbrukshaller. Vi ønsker at lag fra Oslo kommune som deltar i NFF Oslo 
sitt seriespill i futsal også skal få tilgang til treningstid på de samme spilleflater som de 
skal konkurrere på. Det er helt vanlig innen all idrett å få trene på samme arena som 
man skal konkurrere på. 

Futsal bør behandles på lik linje med andre lagidretter.   

 
Kretsstyrets forslag til vedtak: 
 
Forslaget støttes ikke. 
 
Kretsstyrets begrunnelse:  
 
Futsal behandles allerede på lik linje med andre lagidretter, og er godkjent for 
treningstid i kommunale flerbrukshaller. NFF Oslos forslag vil innebære at futsal gis 
særbehandling i forhold til andre lagidretter. Forslaget støttes derfor ikke. 

For bestemmelsene i dagens retningslinjer har kretsstyret lagt til grunn en vurdering av 
at futsalaktiviteten for barn og ungdom i Oslo er et supplerende tilbud til etablerte 
fotballag i Oslo. Kretsstyret legger til grunn at det er NFF Oslo sin oppgave å 
organisere aktiviteten, sportslig og organisatorisk, slik at den skiller seg fra 
fotballaktiviteten og tilfredsstiller kravene for rettigheter til brukstid i flerbrukshaller. Et 
av disse kravene er at den terminfestede aktiviteten avholdes med jevnt intervall og 
strekkes seg over minimum 6 måneder. Kretsstyret kan ikke se at det per i dag 
foreligger ny informasjon om utviklingen av futsalidretten i Oslo som endrer tidligere 
vurderinger. 
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Den begrensende kapasiteten i fleridrettshallene i Oslo tilsier at det må være relativt 
høy terskel for å oppnå rettigheter i fordelingen. Forslaget fra NFF Oslo vil ha svært 
negative konsekvenser for øvrige hallidretter i Oslo. 

Retningslinjene for fordeling av treningstid i kommunale anlegg revideres årlig, og 
vedtas av kretsstyret. Særidrettene inviteres årlig til å gi de innspill de ønsker. 
Forslaget fra NFF Oslo bør behandles i den årlige revisjonen basert på en samlet faglig 
og politisk vurdering. Et vedtak fra kretstinget om tildeling av treningstid vil låse 
fordelingsprosessen fram til neste ting, og vanskeliggjøre en balansert 
fordelingsprosess der mange hensyn og interesser skal ivaretas.  
 
Det vil skape en ny og uheldig praksis om ønsker til særidretters bruk av kommunale 
anlegg skal fastsettes av kretstinget. Forslaget fra NFF Oslo kan skape en presedens 
der fordeling av treningstider blir avhengig av særidretters forslag til kretstinget, og 
slik overstyre de administrative og politiske prosesser som balanserer særidrettenes 
behov i minnelig dialog.  
 
Kretstinget kan uansett ikke overprøve de føringer og premisser Oslo kommune måtte 
ha til bruk av kommunale anlegg, og som kretsstyret må hensynta i årlig revisjon av 
retningslinjer. Vedtak fra kretstinget om bruk av kommunale anlegg kan bli en kilde til 
konflikt som er uønsket. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



Forslag �l Oslo idretskrets �ng 2024 fra NFF Oslo 
 

Futsal er nå en av de største barne- og ungdomsidretene i landet med flere tusen lag. Det er egne 
landslag på både kvinne og herresiden.  Det kåres norgesmestere og deles ut kongepokal i idreten, 
men allikevel anser ikke OIK dete som en egen idret. Futsal er anerkjent som egen idret av NIF. Det 
bør ikke være noen grunn for OIK å ikke akseptere dete. 

Det er i grunnen forunderlig og uforståelig når OIK sam�dig seter seg høye mål om et atrak�vt og 
allsidig idrets�lbud og har i sit forslag �l strategiplan at fordeling av bruks�d på anlegg skal benytes 
som et ak�vt virkemiddel for å sikre idret for alle. 

Resultatmålet �l OIK er at 60 % av ungdom på 10. trinn skal delta i idretslagsak�vitet. Fotball og 
futsal står for en betydelig andel av dete. Hvis OIK mener at vi skal øke deltagelsen av ungdom, og da 
spesielt blant jenter og i de bydelene som scorer lavest sosioøkonomisk så er det på høy �d at OIK tar 
�l seg en idret som når akkurat disse målgruppene. Vi i NFF Oslo har stor tro på at futsal både er og 
kan være en idret som vil bidra �l økt �lstrømming av barn og unge �l idreten, spesielt i bydeler som 
scorer lavest, hvis vi bare får �lgang �l arena å utøve den, på lik linje med andre idretsgrener.  

NFF Oslo foreslår derfor at OIK endrer sine retningslinjer og praksis for �ldeling av trenings�d i 
flerbrukshaller. Vi ønsker at lag fra Oslo kommune som deltar i NFF Oslo sit seriespill i futsal også skal 
få �lgang �l trenings�d på de samme spilleflater som de skal konkurrere på. Det er helt vanlig innen 
all idret å få trene på samme arena som man skal konkurrere på. 

Futsal bør behandles på lik linje med andre lagidreter.   

 

Mvh 

Jo Evensen 
Kretsleder NFF Oslo 
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